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Minnesanteckningar vid kontaktmannamöte 2023-09-26 
 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Skötselområden.  

Diskussion kring skötselområdena.  

 

Frågan lyftes om vad som händer om man inte sköter sina skötselområden (hushåll i längorna). 

Förtydligade att styrelsen inte kan avgiftsbelägga enskilda fastigheter. Men styrelsen kan 

hjälpa till med att förtydliga vilka åtaganden man har i och med att man bor i samfälligheten. 

Länga 8 önskar att få ett lite mindre område att sköta jämfört med hur det ser ut idag. 

Buskarna vid gaveln 17A är i dåligt skick, ersätta med gräsmatta? 

 

Styrelsen förtydligar att det finns kalk i gemensamma garaget, där finns också en spridare för 

dito och en nyreparerad skottkärra. 

 

Jord och gräsfrö kommer att finnas i det gemensamma garaget till städhelgen och skall 

användas för att reparera dålig grästillväxt bakom postlådor. 

 

3. Kontaktmännens ärenden 

 

Lämpligt att ställa in sina bilar i garaget för att frigöra parkeringsplatser. 

 

Trasiga nät till fotbollsmålen. 

 

Dålig asfalt och vattensamlingar asfalten utanför husen. Kantsten inne i längan är i behov av 

att repareras. Länga 7 

 

Skötselområdet vid gavel länga 11. 

 

Trasig grannsamverkansskylt efter sommarens målningsarbete. Länga 16. Lämna uppgifter till 

ordförande för ersättningsskylt. 

 

Problemet med spring på taket och ungdomar som skramlar med stegen. Är det ok att ta ned 

den lösa stegen och förvara den i tillhörande garagelängan? (ja från styrelsen om man är 

överens i längan) 
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4. Övriga ärenden 

 

Det är många barn som kör omkull på cykel på den asfalterade gången från länga 8 och ned 

mot fotbollsplan. Uppmaning från boende att cykla lite lugnare och försiktigt. 

 

Kan räddningstjänsten komma ut och informera om brand och hur det skulle påverka en länga 

vid brand i en fastighet? Styrelsen tar till sig detta och försöker få en infokväll, kanske i 

samband med årsmöte. 

 

5. Mötets avslutning 

 

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Katrineholm dag som ovan 

 

 

……………………………………………………………….. 

Stefan Strömgren 

 


